
Tri nova igrišča na
teniškem klubu Svoboda

Teniški klub Svoboda je lctos bogatejši šc ta tri nova
igrišča, lako lahko 435 članov kluba, ki so včlanjeni v A,
B in C skupino od junija dalje igra na develih igriščih. Za
tenis vlada v Sloveniji čedalje večje zanimanje, zato ni
čudno, da teniška igrišča kljub velikim stroškom za po-
stavitev rastejo kot gobe po dežju.

Nekaj igralcev, ki smo jih srečali v soboto na teniškem
igrišču smo povprašali za mnenje o tem, kakšen se jim zdi
igralni red na igriščih. Vsak pa je seveda dodal še svojc
razmišljanje.

MARKO SMOLČIČ — »Lelos sem se prvič včlanil
v TK Svoboda, čeprav sem bil prejšnja leta član kluba
Olimpija, igraj pa sem tudi na igriščih. ici so last Škuljcvih
na Dobrovi. Že lani sem nekajkrat igral na teh igriščih.
ker pa so bila igrišča na začetku izredno mehka sem se
šele letos odločil, da postanem član TK Svoboda.

Sistem igranja z žrebom se mi zdi dober. Ko bo v prak-
si še bolj utečen. bo vsem lažjc. Letos sem igral približno
dcsclkrat in vsclej sem opazil, da se nekateri igralci
tenisa na ignSčih zelo malomarao obnašajo, saj pustijo za
seboj celo smetišče.«

TOMAŽ MIŠIČ je član TK Svoboda že drugo leto.
»Ker stanujem v ncposredni bližini igrišč bo moja ocena

čen z žrebom dober, je nekoliko nerodno le. če si izžre-
ban v ponedeljek ali v petck in moraš polem igrati Iri dni
zapored, vmes pa imaš predolg premor. Sistem zatikanja
kartic je v soboto ali nedeljo zjutraj v praksi Se nekoliko
nejasen, saj si ga vsak razlaga po svoje. Če prideš na
igrišče še pred sedmo uro moraš čakati do sedme. da
sploh lahko rezerviraš igrišče za igro ob sedmih, tako si
za vsaj pet teniških minut takoj prikrajšan.«

ALEŠ SUHAR je novi prostornik, ali po domače
oskrbnik igrišč TK Svoboda. »Skrb nad igrišči bi moral
nekdo prevzcti profesionalno. Ker so na leh igriščih
večinoma slabši igralci, ki se tenisa šele učijo je disciplina
slaba in dela z igrišči je še več. Za normalno vzdrževanje
igrišč nam primanjkuje tenisita in vode. Konec junija
bomo organizirali teniško šolo in s tem poizkusili prevz-
gojiti sedanje igralce tako, da bodo znali tudi sami poskr-
beti za igrišče.«

O vseh teh težavah smo se pogovarjali šc s predsedni-
kom TK Svoboda DRAGOM ČERNOŠEM, ki je dejal,
da člani TK stremijo za tem, da bi bila ta igrišča odprtega
tipa, ne pa. da bi bila namenjena le eliti. ki igra tenis
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gotovo drugačna od ostalih vprašanih. Da bi lahko rekel.
da je igrišče z okolico urejeno, bi moraii storili še marsi-
kaj. Igrišče nima urejenega parkirnega prostora, ni ureje-
nih sanitarij, steno bi morali pobarvati, klub bi lahko
postavil smetnjake ob robu igrišč. Posebej pa me moti.
da igrišč ni mogoče normalno vzdrževati zaradi slabega
pritiska vode.«

MOJCA LUIN je že drugo leto redna obiskovalka
teniških igrišč na Svobodi. Lani je igrala na igriščih, ki jih
je za delavce najela OZD, letos pa se je včlanila sama.

»Na igrišču me moti red, bolje rečeno nered, ki ga
ustvarjajo nekateri igralci. Čeprav se mi zdi sistem dolo-

zaradi statusa. Predsednik TK je še povedal. da so se
člani na zadnjem občnem zboru odločili, da bodo organi-
zirali več turnirjev, da bi s tem dobili sredstva za ureditcv
sanilarij, za pomoč pa so prosili tudi ZTKO.

Vse težave, ki so jih igralci že naštcli so povezane
s pomanjkanjem finančnih sredstev, saj so lctos vsa po-
brana sredstva od članarine vložili za izgradnjo treh
novih igrišč. Člani kluba bo"do morali za ureditev sanitarij
in pokritje treh igrišč ter ostalih ugodnosti še dodamo
prispevati, čeprav v klubu stremijo za tem, da bi bila
vpisnina za naslednjo sezono nižja. kot je v ostalih
klubih.
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